



ELECTION FLYERS SUBMITTED

As a result of the decision by the National President to extend all terms of office by one year due to the COVID-19 Pandemic, all positions on the Executive Board will be up for election at the Convention for a one year term. There will also be an election for a three year trustee. Elections will be held again at the 2022 Convention in order to bring the organization back in line with the Constitution.

Any member who has declared for election to any position, and makes it known in writing to the Secretary-Treasurer no later than March 12, 2021, shall be given the opportunity to provide up to a one hundred and fifty words statement as an election profile that shall be printed and distributed through regular mail and posted online. CUPE Ontario will not be responsible for translating individual candidates' election material. [Article 6(b) of the CUPE Ontario Constitution].

Fred Hahn – President of CUPE Ontario

Fred Hahn au poste de président du SCFP-Ontario

**Comrades, Sisters & Brothers,
Friends,**

I look forward to re-offering for the Presidency of CUPE Ontario.

The last two years have been unparalleled in our union's history. Massive cuts under the Ford Conservatives and an unprecedented health and economic crisis have impacted our members, public services, and communities.

The enormous challenges of this pandemic have highlighted what we already knew: the system we live in is broken and needs fundamental restructuring.

We must end profit in care work and remedy the injustice of chronically low wages and precarious jobs. We must actively fight against Anti-Black Racism.

With our solid base of activism and more community support than at any point in recent history, I firmly believe that we can get through this together.

We can demand and build a better Ontario, and I am asking for your support to continue to be a part of doing just that.

**Chers camarades, consœurs,
confrères et amis,**

Je suis heureux de me présenter à nouveau pour occuper le poste de président du SCFP-Ontario.

Les deux dernières années ont été sans précédent dans l'histoire de notre syndicat. Témoins de coupures massives sous le gouvernement conservateur de Doug Ford, et la pire crise sanitaire et économique jamais vue de notre existence, qui ont affecté nos membres, les services publics et nos collectivités.

Les énormes défis que cette pandémie en lumière ce que nous savions déjà, que le système dans lequel nous vivons est déficient et a besoin d'une restructuration profonde.

Nous devons mettre fin aux soins de santé à but lucratif et remédier à l'injustice des salaires chroniquement bas et les emplois précaires. Nous devons lutter activement contre le racisme à l'égard des Noirs.

Avec notre base de militants solide et plus de soutien dans les collectivités que jamais dans l'histoire récente pour le travail que font nos membres, je crois fermement que nous pouvons surmonter cela ensemble.

Nous pouvons exiger et bâtir un Ontario meilleur, et je demande votre soutien pour continuer de pouvoir faire exactement cela.



RE-ELECT
RÉÉLISONS

Candace RENNICK

SECRETARY-TREASURER
SECRÉTAIRE-TRÉSORIÈRE

RE-Elect Candace Rennick



The pandemic has hit every worker and every public institution hard! Thousands of CUPE members have lost their jobs and many social programs have been cut. In this time of crisis, I have focused on ensuring that CUPE Ontario remains financially secure so that we have resources to fight the deep austerity cuts that will inevitably come once the Pandemic subsides. I am grateful for the continued trust and support you have placed in me to oversee our finances and operations. I have never lost sight of what is most important, and that is ensuring that every member dollar contributed is a dollar that must be used to make lives better in our communities. We have come a long way together in strengthening the financial security and credibility of CUPE Ontario and I am asking for your support in allowing me to continue to lead this work.

Réélisons Candace Rennick

Chaque travailleur et chaque institution publique a été durement touché par la pandémie! Des milliers de membres du SCFP ont perdu leur emploi et de nombreux programmes sociaux ont été coupés. En cette période de crise, mon travail a été principalement d'assurer la sécurité financière du SCFP-Ontario afin que nous ayons des ressources pour lutter contre les lourdes mesures d'austérité qui arriveront inévitablement une fois que la pandémie se sera calmée. Je suis reconnaissante pour la confiance et le soutien constants que vous m'avez accordés pour superviser nos finances et nos opérations. Je n'ai jamais perdu de vue ce qui est le plus important, à savoir l'utilisation de chaque dollar que les membres ont cotisé pour rendre les vies meilleures dans nos collectivités. Ensemble, nous avons fait d'importants progrès pour renforcer notre sécurité financière et la crédibilité du SCFP-Ontario et je demande votre soutien afin de me permettre de poursuivre ce travail.

Candace Rennick

Re-elect Michael Hurley

First Vice-President



Fighting for health and safety and pay for workers during Covid-19



Lobbying to protect and advance workers rights at Queen's Park



Encouraging activism and resistance in every part of Ontario

1

WE MUST RESTORE
OUR FULL RIGHTS TO
OUR COLLECTIVE
AGREEMENTS

2

WE MUST PREPARE
TO FIGHT DEEP CUTS
AND FURTHER WAGE
CONTROLS AHEAD

3

OUR MEMBERS
HEALTH AND SAFETY
DEMANDS OUR
URGENT ATTENTION

Réélisons Michael Hurley au poste de premier vice-président



Lutte pour la santé et la sécurité et une indemnisation pour les travailleurs pendant la pandémie de la COVID-19



Lobbyisme à Queen's Park pour protéger et promouvoir les droits des travailleurs



Promotion du militantisme et de la résistance aux quatre coins de l'Ontario

1

NOUS DEVONS RÉTABLIR
L'ENTIÈRETÉ DE NOS DROITS
PRÉVUS DANS NOS
CONVENTIONS COLLECTIVES

2

NOUS DEVONS NOUS
PRÉPARER À LUTTER CONTRE
DES RÉDUCTIONS
DRASTIQUES ET DE NOUVEAUX
CONTÔLES DES SALAIRES

3

LA QUESTION DE LA SANTÉ ET
DE LA SÉCURITÉ DE NOS
MEMBRES NÉCESSITE NOTRE
ATTENTION IMMÉDIATE

Re-Elect Yolanda McClean

CUPE Ontario 2nd Vice-President

Yolanda leads the fight for equity and inclusion in CUPE, the labour movement and communities

Yolanda champions employment equity, developed strong anti-racism programs, and increased participation of women and equity-seeking groups

Yolanda incorporates the struggle for equality in all activities and projects

Yolanda continues to work as Anti-Privatization Co-ordinator, engaging hundreds of members

Yolanda is experienced with workers' struggles - particularly part-timers - for better wages, working conditions, benefits, and strong public services



Goals

- ▶ Include employment equity plans and mentoring in negotiations .
- ▶ Assist Locals in building campaign readiness in communities.
- ▶ Strengthen ties with social movements to fight for issues that improve workers' lives.

Experience

- Diversity Vice-President - CUPE National
- President - Coalition of Black Trade Unionists
- Equity Vice-President - Local 4400
- Delegate - Toronto & York Region Labour Council
- Organizer - Elections Campaigns

Réélisez Yolanda McClean

2^e vice-présidente SCFP Ontario

Yolanda mène la lutte pour l'égalité et l'inclusion au SCFP, dans le mouvement ouvrier et dans la collectivité.

Yolanda défend l'équité en emploi, a conçu d'excellents programmes antiracistes et a accru la participation des femmes et des groupes revendiquant l'équité.

Yolanda intègre la lutte pour l'équité dans l'ensemble des activités et projets.

Yolanda poursuit son travail comme coordonnatrice de la campagne anti-privatisation auprès de centaines de membres.

Yolanda a une grande expérience des luttes - particulièrement celle des travailleurs et travailleuses à temps partiel - pour de meilleurs salaires et avantages, des bonnes conditions de travail et des services publics forts.



Objectifs

- ▶ Inclure des plans de mentorat et d'équité en matière d'emploi dans les négociations.
- ▶ Soutenir la capacité des sections locales à monter des campagnes dans les communautés.
- ▶ Renforcer les liens avec d'autres mouvements sociaux pour améliorer la vie des travailleurs et travailleuses.

Expérience

- Vice-présidente à la Diversité - SCFP National
- Présidente de la Coalition of Black Trade Unionists
- Vice-présidente à l'équité, Local 4400
- Déléguée au Conseil du travail de la région Toronto & York
- Organisatrices de plusieurs campagnes électorales



RE-ELECT

Eddie Pereira

**3rd Vice-President
CUPE Ontario**

Working for You!

**“In order to strengthen the labour movement,
we must educate our members to be part of it.”**

Qualified and Ready for the Job!

- President, CUPE Local 2544
- 3rd Vice-President, CUPE Ontario
- Chair of the Strike Committee
- Chair, Privitization and Contracting Out for CUPE Ontario
- A political voice for CUPE Ontario who is active on campaigns, lobbying, supporting strike lines, and building allies in our communities
- Advocate for all labour groups
- Member at Large, twice elected for CUPE Ontario
- Appointed 4th Vice-President of CUPE Ontario
- Secretary Treasurer, Peel District CUPE Council 9130 (2012-2014)
- President, Peel District CUPE Council 9130 (2014-2018), representing 8,000 CUPE members from school boards, the municipality, social services, and health care

**Eddie Pereira’s leadership will continue to move the union
down the right path and protect workers’ rights.**

tiffany

For 4th Vice-President ★ CUPE Ontario



It's been an honour to serve our members as your CUPE Ontario 4th Vice President and amazing working with the grassroots of the labour movement. Together we have organized, and worked to build a stronger and more inclusive union, even during an unprecedented crisis.

In a time when we need to invest in our public services, we are facing cutbacks from the Ford government and an agenda of privatization that will leave all working people, especially those who are marginalized, further and further behind.

Let's continue our work in solidarity with all sectors, coalitions and community groups. We can fight cuts and make gains.

I ask for your support as CUPE Ontario's Fourth Vice-President to advance these goals and more.

Together we have accomplished great things. Together we can accomplish so much more.

Élisez Tiffany Balducci
Quatrième vice-présidente, SCFP-Ontario

Il a été pour moi une incroyable expérience de siéger au comité exécutif du SCFP-Ontario et un honneur de travailler avec les membres de la base du mouvement syndical. Ensemble nous avons mobilisé, syndiqué, et travaillé pour bâtir un syndicat plus fort et plus inclusif, même pendant une crise sans précédent.

À une époque où nous devons investir dans nos services publics, nous sommes confrontés à des compressions de la part du gouvernement Ford et à un programme de privatisation qui laissera tous les travailleurs, en particulier ceux qui sont marginalisés, de plus en plus derrière.

Nous pouvons poursuivre notre travail solidairement avec tous les secteurs, les coalitions, et les groupes communautaires. Nous pouvons lutter contre l'austérité et réaliser des gains.

Je vous demande de me soutenir quatrième vice-présidente du SCFP-Ontario pour faire avancer ces buts et plus encore.

Ensemble nous avons accompli de grandes choses et nous pouvons réaliser tellement plus encore.



VOTE MOHAMMAD AKBAR

for CUPE Ontario Member at Large

I'm very optimistic of what we can accomplish. In addition to what is passed in the Action Plan, my main proposals moving forward, if elected and if these are passed at convention, will be to:

- Investigate the creation of a labour-owned bank that would provide members, locals, and our allies with more accessible and affordable financial services.
- To build an Arts Caucus for members who consider themselves artists, or work in organizations in the Arts Sector, and grow our representation in the Arts sector through this.
- Support international solidarity projects with marginalized groups that are not typically discussed in mainstream media and not already supported by CUPE.

Recent Experience:

Ottawa District Council President (Just elected!)

Member at Large (Since June 2020)

Governance Coordinator, OPIRG Carleton

Festival Director, Mayworks Festival of Working People and Arts

Administration Director, Laurier Students' PIRG





Dear Brothers and Sisters,

My name is Leila Meskine. I am a proud CUPE Ontario member in the University sector. I am currently the Vice President for my local 4207 and a former member of our bargaining committee. I am also a young worker representative at the CUPE Ontario Women's committee and migrant worker representative at the OUWCC. I am extremely passionate about the work of trade unions, and I am determined to dedicate all my efforts to learn, participate in training, and gain experience by working alongside members of CUPE Ontario leadership. I hope you would elect me as a Member-at-Large for the Executive Board of CUPE Ontario. My ultimate goal is to promote the principles of social unionism and create a more just society for the Canadian working class.

Chère frères et sœurs,

Je m'appelle Leila Meskine et je suis membre fière de SCFP Ontario au secteur universitaire. Je suis actuellement Vice-Présidente de la section local 4207, ainsi qu'ancien membre de l'équipe de négociation du SCFP 4207. Je suis également siège au comité des femmes du SCFP Ontario en tant que représentante des jeunes travailleurs ainsi que représentante des travailleurs migrants au sein du CCTUO. Je suis extrêmement passionnée par le travail des organisations syndicales, et me tiens prête à la poursuite d'une plus grande implication dans le travail syndical, et de l'expertise qui peut m'être transmise au contact des compétences du SCFP Ontario. J'espère que vous allez m'élire autant que « Membre Générale » pour le conseil exécutif de SCFP Ontario. Je porte avec le plus grand sérieux la mission de servir les intérêts des membres du SCFP et de prôner les notions du socialisme syndicale dans notre pays pour créer un monde plus juste pour notre classe des travailleurs.



BRITTANY NISBETT

Member at Large

Dear CUPE Ontario Members:

It has been an absolute honour to serve as Member at Large on the CUPE Ontario Executive Board for the last three years. This last year has especially been a challenge, but I am filled with pride knowing it has been CUPE Ontario members who have been courageously battling on the front lines.

I have the energy to bring positive change to these tough times we find ourselves in. I am committed to making CUPE Ontario a dynamic organization that serves you and your members.

I am requesting that you and your local continue to support me as Member at Large for this year's CUPE Ontario Convention. We are at a time of uncertainty and change, but I know that CUPE members will persistently step up to the challenge to get us through all of these challenges together.

In Solidarity,
Brittany Nisbett

Chers membres du SCFP Ontario :

Cela a été un honneur absolu d'être membre ordinaire du Conseil exécutif du SCFP de l'Ontario au cours de ces trois dernières années. L'an dernier a été particulièrement un défi, mais je suis fière de savoir que ce sont les membres du SCFP de l'Ontario qui ontcourageusement lutté sur plusieurs fronts.

J'ai l'énergie nécessaire pour apporter des changements positifs à ces moments difficiles dans lesquels nous nous trouvons. Je m'engage à faire du SCFP Ontario un organisme dynamique qui vous sert, vous et vos membres.

Je vous demande, ainsi qu'à votre section locale, de continuer à m'appuyer en tant que membre ordinaire du Congrès du SCFP Ontario cette année. Nous sommes dans une période d'incertitude et de changement, mais je sais que les membres du SCFP relèveront constamment le défi pour nous aider à surmonter tous ces défis ensemble.

En solidarité,
Brittany Nisbett

CONTACT

TELE : (289) 213 - 4377

EMAIL: B.NISBETT@LIVE.COM

RE-ELECT - Bryan Keith Representative - Northern Ontario

Hello Brothers, Sisters & Comrades.

I would like to start by thanking all the Northern Ontario CUPE members once again for the opportunity to represent you on the CUPE Ontario Executive Board. Over the past 3 years I have had the opportunity to meet and stand beside many of you.

I am once again, humbly, asking for your support for re-election at the 2021 CUPE Ontario Convention.



I hope everyone has an amazing 2021 Convention and for those from the north, I hope to see you all at the Northern Caucus meeting.

In Solidarity

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Bryan Keith". The signature is fluid and cursive, with a distinct style.

Susan Gapka



she/her/elle

SERVICE

- ✓ Employed at The 519 as Education and Training facilitator since 2015
- ✓ CUPE Ontario Pink Triangle Committee since December 2017
- ✓ CUPE National Pink Triangle Committee since January 2018
- ✓ CUPE Ontario Constitution Committee since May 2018
- ✓ CUPE Ontario Women's Committee since December 2018
- ✓ CUPE Ontario Human Rights Committee since July 2019
- ✓ Local 2998 Bargaining since November 2019

APPROACH

- ✓ Committed to Anti Racism Organisational Plan (AROP)
- ✓ Committed to Intersection Approach on Human Rights and Equity
- ✓ Helped develop CUPE National fact sheet - Allies on Gender Diversity:

<https://cupe.ca/allies-gender-diversity> including link on pronouns

AWARDS

- ✓ City of Toronto Pride Award (2004)
- ✓ CAMH Courage to Come Back Award (1999)
- ✓ Canada 150 Difference Maker in Mental Health (2017)
- ✓ Key to the City of Toronto (2018)

Reelect Susan Gapka

Pink Triangle Chair

Connie Ndlovu

For Equality Chair Representative for Racialized Workers

A fearless union activist who is passionate, focused, honest, loyal, and committed to you.



Connie has worked tirelessly to serve her local members, who are racialized and employed in precarious work in healthcare. She has provided thoughtful, responsible and caring leadership as a President in her local and a member of the RJC, CUPE Ontario. As a union activist,

Connie has fought resolutely against racial justice in the union and workplace. As a member of RJC, she has been fearlessly involved in equity and critical discussions against white supremacy, racism, police brutality against black, brown and Indigenous people. She has bravely led the fight for decent work for racialized women of color in homecare.

Experience and Skills

President for CUPE Local 7797

Graduate from CLC

Member of CUPE Ontario RJC

Homecare Rep on the HCWCC

CUPE Facilitator and CUPE Trial Panelist



VOTE LAURIE LUCCIOLA

**CUPE ONTARIO WOMEN'S
COMMITTEE CHAIR**

**DEDICATED. DETERMINED.
DEVOTED.**

LAURIE LUCCIOLA



ON YOUR BALLOT

EXPERIENCE HIGHLIGHTS

CO-CHAIR CUPE
ONTARIO WOMEN'S
COMMITTEE

CUPE ONTARIO
WOMEN'S COMMITTEE
MEMBER AT LARGE

LOCAL RECORDING
SECRETARY

JOB EVALUATION CHAIR

EDUCATION CHAIR

AREA MOBILIZER

HEALTH AND SAFETY
ACTIVIST

BARGAINING
COMMITTEE

RECIPIENT OF 2014
SISTER'S IN SOLIDARITY
AWARD

MEMBER FACILITATOR
FOR CUPE NATIONAL

STAND STRONG
STAND UP
STAND TOGETHER



VOTE LAURIE LUCCIOLA

**CUPE ONTARIO WOMEN'S
COMMITTEE CHAIR**

**DEDICATED. DETERMINED.
DEVOTED.**

LAURIE LUCCIOLA



ON YOUR BALLOT

EXPERIENCE HIGHLIGHTS

CO-CHAIR CUPE
ONTARIO WOMEN'S
COMMITTEE

CUPE ONTARIO
WOMEN'S COMMITTEE
MEMBER AT LARGE

LOCAL RECORDING
SECRETARY

JOB EVALUATION CHAIR

EDUCATION CHAIR

AREA MOBILIZER

HEALTH AND SAFETY
ACTIVIST

BARGAINING
COMMITTEE

RECIPIENT OF 2014
SISTER'S IN SOLIDARITY
AWARD

MEMBER FACILITATOR
FOR CUPE NATIONAL

STAND STRONG
STAND UP
STAND TOGETHER



Dear sisters,

My name is Leila Meskine. I am a proud CUPE Ontario member in the University sector. I am currently the Vice President for local 4207. I am also a young worker representative at the CUPE Ontario Women's committee and a migrant worker representative at the OUWCC. I am dedicated to the fight for women's rights. This fight is now crucial especially after we have witnessed how women are at the forefront of the crisis of COVID-19 in their work as primary caregivers and care workers in the public and private sectors. Elected as a chair to the CUPE Ontario women's committee would enable me to work alongside my sisters on the committee to develop a recovery plan from the roll back on our equality gains caused by the pandemic and work to concretely reduce social and economic barriers and effectively advance inclusion, gender equity, and gender equality.

Chères sœurs,

Je m'appelle Leila et je suis membre fière de SCFP Ontario au secteur universitaire. Je suis actuellement Vice-Présidente de la section local 4207, et ancien membre de l'équipe de négociation du SCFP 4207. Je suis également siège au comité des femmes du SCFP Ontario en tant que représentante des jeunes travailleurs ainsi que représentante des travailleurs migrants au sein du CCTUO. Passionnée du militantisme pour les droits de la femme. Cette lutte pour cette cause devient d'autant plus cruciale, en particulier depuis que la pandémie a permis une prise de conscience de la place des femmes aux premiers rangs pour faire face à la crise sanitaire de la COVID-19, que ce soit au sein des ménages ou qu'il s'agisse des métiers du secteur de la santé et des services de soins, aussi bien dans le secteur public que dans le secteur privé. En prétendant à la présidence du comité des femmes du SCSP d'Ontario, j'espère pouvoir travailler aux côtés de mes camarades du comité sur le développement d'un plan visant à restaurer la régression de nos acquis en matière d'égalité et causée par la pandémie. Je prévois également de proposer un plan de travail collectif visant à réduire concrètement les barrières socioéconomiques, ainsi qu'à faire effectivement progresser les questions de l'inclusion et de l'équité et l'égalité des genres.

RE-ELECT

Peter Stapper

FOR WORKERS WITH DISABILITIES CHAIR

- CHALLENGING HARASSMENT -**
- PROMOTING ACCOMODATION -**
- NARROWING THE GAP WITH EDUCATION -**
- CROSS-TRAINING & ADVANCEMENT -**

“EDUCATION BUILDS COURAGE”



- Steward for Local 250 Outside Workers
- Ontario Executive member; 5 years
- Health and Safety and Community
NOT Cuts Activist
- Persons with Disability Committee OFL
- Human Rights Committee
 - Education Committee
 - Member's Facilitator

Stephen Seaborn

Chair, Retiree Network

Agenda for 2021-22

- ▣ Promote new retiree committees at locals and district councils.
- ▣ Boost retiree engagement via annual retirement events.
- ▣ Help staff reps to assist locals establish retirees committees.
- ▣ Mobilize retirees to defend publicly-owned & operated longtermcare facilities and other Ontario-wide campaigns.



- ▣ Initiate regular CUPE Ontario online retirees meetings.
- ▣ Lobby for a CUPE National Retirees Network with constitutional rights for retiree representation at convention and voice at all levels of the union.
- ▣ Represent retirees on CUPE Ontario's pensions committee.



Stephen's previous activism

- ▣ Board member, OFL and Ontario Federation of Union Retirees.
- ▣ Local 1281 retiree delegate to convention
- ▣ Chair of CUPE Ontario Retirees Network and rep to CUPE Ontario executive board.
- ▣ Representing retirees on CUPE Ontario's pensions committee.
- ▣ President of local 2440, local 1281 steward. 41 years as a CUPE member.



Retirees, Joanne Webb & Logan Sellethurai - Queens Park

[Stephen Patrick Seaborn](#) twitter: [stephanoTO](#)
text: 416 737 2980 sseaborn@ymail.com

Stephen Seaborn
coordinateur



Agenda 2021-22:

- Promouvoir et soutenir la création de nouveaux comités de retraités au sein des sections locales et des conseils de district de l'Ontario.
- Représenter les retraités au sein du comité des pensions du SCFP de l'Ontario.
- Former et engager les représentants du personnel à promouvoir les comités locaux de retraités et à faciliter la modification des règlements locaux à l'aide de clauses types.
- Rédiger une déclaration d'engagement standard pour les retraités à l'usage des présidents locaux lors des événements annuels de retraite.
- Organiser une réunion annuelle des retraités à l'échelle de la province avec un comité directeur des retraités du SCFP.
- Faire pression pour la création d'un réseau SCFP national des retraités avec des droits constitutionnels pour la représentation et la voix des retraités à tous les niveaux du syndicat.
- Soutenir les retraités dans la défense des établissements publics de soins de longue durée.
- Promouvoir la pleine participation des retraités au soutien de la grève et aux campagnes menées dans tout l'Ontario.

Activisme précédent du Stephen:

- Ancien président de la section locale 2440, délégué syndical de la section locale 1281 et membre depuis 41 ans.
- Membre du conseil d'administration de la Fédération des retraités syndicaux de l'Ontario.
- Récipiendaire du prix de l'OFL pour les avancées en matière de droits des travailleurs pour les membres LGBTIQ
- Membre du comité national du SCFP et de l'Ontario (solidarité internationale et triangle rose)
- Délégué des retraités de la section locale 1281 au congrès
- Président du réseau des retraités et représentant au conseil exécutif du SCFP en Ontario
- Présentation de l'atelier "chômeurs et maltraités" pour les personnes âgées, conférence Egale sur l'identité nationale
- Représentation des retraités au sein du comité des pensions du SCFP de l'Ontario.



Committee of Retirees section local 2

I'm Jen Goodine. I am a proud 26-year member of CUPE 1880 in Sault Ste. Marie. I am running for the position of 3 Year Trustee with CUPE Ontario.

I currently hold the positions of Trustee and Unit VP with my Local. I am just completing a 1 Year term of Trustee with CUPE Ontario.

I am respectfully asking you to vote for me for the position of 3 Year Trustee. If I am elected as 3 Year Trustee, I will ensure the following:

- That you, the members are kept informed of all information that is relevant to you.
- Continue to be diligent in my review of the financial records and accounting in performing my duties as a Trustee.
- Continue to advocate for transparency.

Please reach out to me with any concerns or questions that you may have. I can be reached at (705)542-5271 or jay.jen@shaw.ca



In Solidarity,
Jennifer Goodine

Three Year Trustee Nominee

Rhonda Sage, President Cupe 1306 County of Peterborough

Rhonda Sage, Treasurer Cupe 9144 Peterborough District Cupe Council

Proud Cupe Member since May 2008; elected officer of Cupe 1306 from November 2012. My goal is to ensure fair labour relations and practices for members and to promote social justice issues through participation on committees such as PDCC

Roles as Elected Officer includes:

Secretary Treasurer 2012 to 2019

President 2019 – present – Local 1306 including 6 sublocals consisting of different employers in surrounding municipal townships

Certificates for:

Financial Officers

Introduction to Stewarding

WSIB Level 1 Rights & Obligations

Strike Training

MAFP from AMCTO



Attended 6 Ontario Division Conventions, 2 National Conventions, 1 OMECC, Local Executive Training, Rallies, Resolution Committee 2021

Bargained Successfully 4 Collective Agreements as President and participated in many others throughout my years as a union executive member

September 2019 –Treasurer, Peterborough District Cupe Council, Local 9144

